
Spoštovane občanke in občani! 

 

Ponosni smo lahko na našo lepo dolino in na naše zdravo okolje!  

Da bi tako tudi ostalo, mora vsekakor občina bedeti nad tem, da bi vsi, ki se 

ukvarjajo z gospodarsko dejavnostjo na našem področju, ravnali v skladu z 

okoljevarstvenimi zahtevami. Veseli smo namreč tudi razvoja gospodarstva, naših 

malih in večjih podjetij. VSI PA SE MORAMO ZAVEDATI, DA JE ZA NAS IN 

NAŠE POTOMCE V PRVI VRSTI POTREBNO OHRANITI ZDRAVO OKOLJE. 

Na mojo pobudo, s sklepom Občinskega sveta, je zato občina v zadnjem času 

naročila raziskave materiala in podzemne vode na območju saniranega peskokopa 

Drtija pri verodostojnih inštitucijah. Rezultatov raziskav smo veseli, saj so vsi v mejah 

normale in dobri. Tako ni nobenega problema, da bi nas bilo strah. Bo pa občina 

absolutno opozarjala vse dejavnike, ki svojo dejavnost vršijo v našem okolju, da 

nikakršnega onesnaževanja nikoli in nikjer ne sme biti in občasno še odredila 

raziskave.  

Navajam povzetek kemijskih analiz podzemne vode 23. 8. 2018  na območju 

saniranega peskokopa Drtija: »Vzorčena podzemna voda je imela na obeh lokacijah 

vrednost flourida pod mejo iz Pravilnika. Glede na rezultate analize je stanje 

podzemne vode v obeh piezometrih dobro.« Prilagamo celotno POROČILO O 

HIDROGEOLOŠKIH IN KEMIJSKIH PREISKAVAH PODZEMNE VODE NA 

OBMOČJU DRTIJE. 

Vsi moramo ravnati z okoljem skrajno previdno in se potruditi, da bo naša dolina 

ostala zdrava tudi v prihodnje! 
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